
 

 

 

Številka: 90000-9/2023-8 

Datum:   14. 6. 2023 

k dnevnemu redu  

 

 

 

Mestni svet 

Mestne občine Ljubljana 

Mestni trg 1 

1000 Ljubljana  

 

 

Zadeva: Predlog za umik 18. točke s predlaganega dnevnega reda 6. seje Mestnega sveta MOL 

 

Skladno z določbo v 94. členu Poslovnika Mestnega sveta MOL vlagamo predlog za umik 18. točke 

predlaganega dnevnega reda 6. seje Mestnega sveta MOL z naslovom: Predlog Sklepa o lokacijski 

preveritvi za del območja Občinskega podrobnega prostorskega načrta za dele območij urejanja 

BS 6/4-1 Gmajna, BR 6/1 Stare Črnuče in BP 6/3 Opekarna Črnuče. 

 

Obrazložitev: 

 

V Levici se ne strinjamo, da se iz omenjenega odloka izloči določba, ki določa, da je treba v osrednjem 

delu območja v prostorski enoti P1 v sklopu stanovanjskega bloka A1 oziroma A2 urediti šestoddelčni 

vrtec z 850 m2 bruto tlorisne površine. Investitorju bo s tem ugodeno, da bo na površinah, predvidenih za 

vrtec, torej za javni program, zgradil dodatna stanovanja za trg in poslovna prostora.  

 

S predlaganim aktom se iz investicije izključuje javni interes. Javni program bo iz nove stanovanjske 

soseske v velikosti 21.000 m2 v celoti izločen; prav tako ni jasno. čemu bo namenjenih 1.800 m2 zunanjih 

površin, ki so bile predvidene za igro otrok. Vsak investitor bi moral pri gradnji novih stanovanjskih 

objektov ali sosesk v Ljubljani upoštevati tudi javni interes, potrebe po javnih storitvah (kot so šole, vrtci, 

centri aktivnosti za starejše …) in javni infrastrukturi (kot so urejene prometne povezave, predvsem za 

trajnostne oblike mobilnosti). Tudi številni kupci stanovanj so se za nakup v tej soseski odločili zato, ker 

je bil na območju predviden javni vrtec. Nenazadnje je bila podpora svetnikov pri sprejetju odloka na seji 

mestnega sveta v letu 2009 odvisna tudi od tega, da bo občina poleg 250 stanovanj v sosesko umestila 

tudi javni vrtec. 

 

V Levici podpiramo pripombe krajanov in sveta Četrtne skupnosti Črnuče, ki menijo, da ocene občine o 

zmogljivostih predšolskega programa niso ustrezne glede na dejansko stanje zasedenosti vrtcev v 

Črnučah.  

 

Tovariški pozdrav,  

Urška Honzak,  

vodja Svetniškega kluba Levica 

 

 

 


